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7-op-7-opvang en -ondersteuning  -  Stand van zaken (2)

Op 13 juli 2018 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 632) betreffende de stand van zaken 
van de 7-op-7-opvang en -ondersteuning.

Op mijn vraag naar de herkomst van de raming van de benodigde 6 miljoen per jaar 
antwoordde de minister het volgende: “Het gaat hier louter om een inschatting, gezien 
het gaat om nieuwe regelgeving. Deze inschatting is gemaakt op basis van een 
berekening van de maximale kost van deze maatregel op lange termijn. M.a.w. het VAPH 
berekende de totale kostprijs van het optrekken naar 7 op 7 ondersteuning van alle 
mensen die aan het criterium voldoen van minimaal 3,75 dagen per week ondersteuning 
met verblijffunctie in de transitie naar de persoonsvolgende financiering. Dan werd er 
vanuit gegaan dat de kost zich zal spreiden over de jaren heen. Er werd aangenomen dat 
in 2018 ongeveer 5 % van de middelen van de totale kostprijs nodig zullen zijn. Op deze 
manier komen we tot een inschatting van 6 miljoen €.”

Op mijn vraag naar het aantal aanvragen antwoordde de minister het volgende: “Tegen 
eind september zullen de aanvragen die binnenkwamen in de loop van het eerste halfjaar 
beoordeeld zijn. In het najaar zal het VAPH de juiste cijfers kunnen aanleveren.”

Wat is de evolutie in de vragen naar 7-op-7-opvang? Zal er minder nodig zijn dan de 
ingeschatte 6 miljoen euro en zullen zo middelen vrijkomen om in 2018 bijkomend in te 
zetten op andere doelgroepen?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 30 van 25 oktober 2018
van TINE VAN DER VLOET

Zie het antwoord op SV 14.


